
Referat fra Lokalrådsmøde v Michelle

Michelle Damm skrev referatet

17:00
Viggo Kragh-Hansens Vej 11

30 maj

tirsdag

Lisy, Michelle og Johan deltog på mødet

Thomas, Nena og Nana deltog IKKE på mødet

Skt
Hans

01

Michelle:

Bestiller ved Bageren:

Pølser 300 Ringrider
Brød 400
Dej til snobrød

Bestiller ved Brugsen:

Pølser 100 wiener
8 ketchup
8 remoulade
8 sennep
400 pølsebakker
400 servietter
2 flasker Nøffel vin til båltaler
50 flakser alm vand
150 sodavand
6 kasser øl, 3 Carlsberg & 3 Tuborg
3 poser grillbriketter
Optændingsbriketter
Små chipsposer
Håndsprit

Printer sange, 50 stk. Midsommervisen & sur sur sur.
Print prislister.
Henter ved bageren.

Lisy:

Søger tilladelse hos politi og brand.
Søger tilladelse hos skov og naturstyrelsen.
Spørger Kirsten Bachmann om hun vil holde båltale.
Kontakter Børge om grill i klubhuset.
Ta nogle grilltænger og handsker med.

Johan:

Henter alt ved Brugsen.

Beskrivelse



Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Henter alt ved Brugsen.
Henter grill ved klubhuset.
Kontakt spejderne.
Ta nogle grilltænger og handsker med.
Brænde til spejdernes bål.

Nena:

Kontakter BH og skole om de vil lave en heks.

Nana:

Laver opslag til Nybøllen.
Laver opslag på de social medier. Både nu og en uges tid inden.

Thomas:

Spørger Rune Heilesen om han har en mikrofon og forstærker samt om han evt. vil synge for.

Dagen forinden, torsdag d. 22/6 kl. 16:30 mødes vi i skoven for at lave bål. Alle der kan:

Vi mødes kl. 17:00, Skt. Hans starter kl. 18:00, båltale er kl. 19:30.

Hjertestarter02

Johan har sørget for, at hjertestarteren ved spejderhytten igen fungerer. Der er nu oprettet en serviceaftale med Hjælp
Nu. Hjertestarteren en for nyligt servicerer her i maj 2023. Den er igen aktiv / online pr. 17. maj.

Nana: bedes oprette et opslag til Facebook og Nybøllen om, at den igen er aktiv.

Beskrivelse

Nøffelskoven03

Thomas og Michelle inkl. familie har sørget for fjernelse af indgangen til skoven samt fjernelse af noget stakit.

De store pæle fra partiet ligger endnu derovre, men det har Skov og naturstyrelsen accepteret.

Nøffelskoven er nu endeligt overdraget til Skov og Naturstyrelsen.

Beskrivelse



Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Nordea fonden04

Der kan gives tilskud til diverse ting som f.eks. fællescykler, kanoer, eller andet, som sammen skal kunne bruges og
lånes ud til lokalsamfundet. Punktet tages op på næste møde.

Nana: lav et opslag til FB om der måske er nogle lokale der har ideer til, hvad det kunne være? Måske Nana evt. kan
være med i det webinar de tilbyder?

Beskrivelse

Nybøl Batteriet05

Eftersom det umiddelbart skulle planlægges til næste år igen (d. 28/5 2024) vil vi tage det op på et senere møde og
huske at markedsføre i vores lokale grupper igen. Vi har udelukkende sørget for FB og Nybøllen.

Beskrivelse

Parkourbanen06

Træet er gået ud og skal blot fjernes. Vi sætter et nyt til efteråret, hvor der er større chance for overlevelse. Michelle
tager derop og fjerner træet sammen med ukrudt i kasserne.

Beskrivelse

Nye medlemmer til
rådet
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Vi kunne godt bruge nogle flere frivillige kræfter, hvorfor vi laver et enkelt opslag på FB om at man godt må komme
med til møder mv. men at man først vil kunne blive valgt ind til næste generalforsamling til februar 2024.

Beskrivelse

Landsby
Topmøde
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Intet blev refereret

Intet blev refereret

Lisy & Michelle deltog på Landsby Topmøde i Ullerup:

Landsbybussen afskaffes senest pr. 3. september. Hvis ikke den er booket mere end sidste år vil den
blive afskaffet før.

(Nana laver et opslag på FB)

De har lavet en del muldtoiletter, som kunne være en mulighed for os at søge om.

I AU posten har de fast indlæg om kontaktpersoner: spejderhytten, klubhuset, vandværket,
brugsforeningen, lokalrådet, Nøffel skov, idrætsforeningen, meninghedsrådet.

Michelle kontakter Gynther om ikke det ku være en ide.

Delebank: relaterer sig lidt til Nordea Fonden. Er der noget i vores forskellige laug mv. som evt. kunne
bruges mellem hinanden.

Årets landsby blev i år Oksbøl. Et velfortjent tillykke!

Lokalt rygestopkursus. Hvis vi kan samle folk vil kommunen afholde udgiften til et kursus. Tages op på
senere tidspunkt.

Kommunen vil gerne at vi bliver bedre til at tage offentlige transportmidler så vi kan blive en grøn
kommune.

Beskrivelse

Andre ting, f.eks. andre mødedage end tirsdag og
torsdag
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På næste møde skal vi drøfte: badebroerne samt opfølgning på Skt. Hans

Vi forsøger at holde møder om mandagen fremover. Næste møde er fastsat til mandag d. 21/8 23 og afholdes ved
Johan på Stenderup

Beskrivelse
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